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Sēdes sākums plkst. 18.00 

 
 

Sēdi vada: I. Pētersone 

Sēdē piedalās vecāku pārstāvji: Dz. Zālīte 7.a, L. Blumberga 7b, D. Jansone-Vēvere 7c, K. Ašitoks 7e, , 

A.Starpiņš 8b, A. Jansons 8e, A. Krauze 9a, S. Voitenko 9b, B. Auziņa 9c, D. Mūza 9d, I. Reitere 9e, 

I.Altberga 10a, I. Leimane 10b, K. Līvmane 10c, J. Purgailis 11.b, E. Salava 11c, E. Jurjāne 11d, I. Indriksone 

12b, I. Pētersone 12c 

Skolotāju pārstāvji: I. Celmiņa, I. Berga  

Skolēnu pārstāvji: Z. Babrāne, I. Ignatova, R. Ž. Bete 

Siguldas novada Digitālā centra direktors,  E. Bajarūns 

Sēdi protokolē: D. Jansone 
 

Darba kārtība 

1. Informācija par karjeras konsultācijām 

2. Labbūtības aptaujas rezultāti 

3. Diskusijas 

 

1. Par karjeras konsultācijām 

I.Pētersone, atsaucoties uz 29. janvārī notikušo lekciju par karjeru, informē, ka skolā pieejamas karjeras 

konsultācijas interesentiem, arī individuālas konsultācijas. Prioritāri konsultācijas pieejamas 9. un 12. 

klasēm.  

Vecāku pārstāvis iesaka  – lūgt karjeras konsultantu apkopot arī informāciju par interneta vietnēm, 

testiem, metodēm un taml., kur skolēni patstāvīgi varētu saņemt palīdzību un padomu karjeras izvēlē.  

Lai nodrošinātu, ka informāciju ir saņēmušas visas iesaistītās puses, padomes pārstāvji lūdz karjeras 

konsultantu sagatavot rakstisku informāciju izplatīšanai klasēs - skolēniem, skolotājiem, vecākiem, kas 

konkrētāk informētu: 

1) Kas ir karjeras konsultants skolā, kur un kā to satikt; 

2) Kā rīkoties, lai saņemtu karjeras konsultāciju; 

3) Kā un kādos gadījumos palīdzēs karjeras konsultants. 

 

2. Aptaujas Siguldas novada skolās. Labbūtības aptaujas rezultāti. 

Pašvaldības pārstāvis E. Bajarūns prezentē pārskatu par Siguldas novada izglītības iestādēs rīkotajām 

aptaujām visa gada garumā, veiktajiem un plānotajiem uzlabojumiem.   

Tiek prezentēti 2025. gada janvārī SVĢ veiktās skolēnu un skolotāju labbūtības aptauju rezultāti.  

 

Vecāku pārstāvis jautā, kā tiek izmantoti dati, kas ar tiem tiek darīts tālāk.  

E.Bajarūns informē, ka: 

1) pašvaldības līmenī datos tiek balstīts izglītības iestāžu attīstības plāns;  

2) iestādes līmenī - katra skola atsevišķi pati lemj, kādas darbības tālāk tiek veiktas. 

 

Vecāku pārstāvis jautā, vai pašvaldības līmenī ir kādas rekomendācijas, kontrole, kā tiek veikti uzlabojumi?  

E.Bajarūns informē, ka iestāžu līmenī vadība redz un lemj, kā kolektīvā un konkrētajās klasēs problēmas 

tiek risinātas. Labbūtības aptaujas dati Edurio formātā ir pieejami skolas vadībai. 

Vecāku pārstāvis jautā, vai ir iespēja pašvaldības līmenī izveidot kādu bonusu sistēmu skolotāju 

atalgošanai, motivēšanai.  

E.Bajarūns informē, ka atalgojuma modelis šobrīd tiek pārskatīts.  

 



Vecāku pārstāvji vienojas lūgt skolu iepazīstināt ar Edurio datiem un aicināt uz diskusiju par labbūtības 

aptaujas rezultātiem, redzējumu par esošo situāciju, secinājumiem un plāniem nākamajam gadam.  

 

3. Diskusijas 

1)Par saņemto LIZDA vēstuIi – lūgumu izglītības iestādes padomei atbalstīt LIZDA iniciatīvu – aicināt 

novirzīt daļu no izglītības kvalitātes monitoringa sistēmai ap 21 milj. eiro paredzētajiem līdzekļiem obligāto 

mācību līdzekļu nodrošinājumam.  

I.Pētersone aicina klātesošos balsot par to, ka SVĢ padomes vārdā tiek sagatavota šāda atbalsta vēstule.  

Balsojums: 

PAR: 19 

PRET: 0 

ATTURAS: 2  

 

2)Par Jaunsardzi 

Vecāku pārstāvis uzdod jautājumu par jaunsardzi - vai ģimnāzija turpināsies jaunsardze? Vecāku pārstāvji 

lūdz skolas vadības atbildi. Jauniešiem interesē jaunsardzes nodarbības skolā. 

 

3)Informācija par iespēju saņemt lekcijas no “Pasažieru vilciens”  par drošību . Vecāku pārstāvis piedāvā 

sagatavot informāciju un nodot skolas pārstāvjiem, lai būtu iespēja šīs lekcijas organizēt.  

 

4)Vecāku pārstāvis jautā, kur skolas mājas lapā atrodami iepriekšējo gadu padomes sēžu protokoli? Lūdz 

skolu informēt, kur elektroniski pieejamā vietā tiek glabāti iepriekšējo sēžu protokoli.  

 

5)Vecāku pārstāvji aicina, lūgt direktoru piedalīties nākamajā sēdē, jo ir jautājumi,  uz kuriem 

nepeiciešamas atbildes un informācija no skolas vadības.  

 

 

Lēmumi: 

1. Lūgt karkeras konsultantu sagatavot rakstisku informāciju izplatīšanai klasēs - skolēniem, 

skolotājiem, vecākiem, kas konkrētāk informētu: 

- Kas ir karjeras konsultants skolā, kā rīkoties, lai saņemtu karjeras konsultāciju; 

- Kā un kādos gadījumos palīdzēs karjeras konsultants; 

- Lūgt apkopot informāciju par interneta vietnēm, testiem, metodēm, kur skolēni patstāvīgi 

varētu saņemt palīdzību un padomu karjeras izvēlē.  

2. Padomes pārstāvji lūdz iepazīstināt ar labbūtības aptaujas datiem Edurio formātā.  

3. Organizēt tikšanos ar skolas vadību par labbūtības aptaujā konstatēto, secinājumiem un plānoto 

rīcību. 

4. Lūgt direktoru iepazīstināt padomi un visus interesentus ar  jaunajiem uzņemšanas noteikumiem 

2025./ 2026. mācību gadam. 

5. Sagatavot vēstuli, kas atbalsta LIZDA iniciatīvu par daļēju izglītības kvalitātes monitoringa sistēmai 

paredzēto līdzekļu novirzīšanu obligāto mācību līdzekļu nodrošinājumam.  

 

 

 

 

 

Sēde slēgta plkst. 19.45. 

 

SVĢ padomes priekšsēdētāja ____________________________________________I. Pētersone 

 


